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 الموخص:
ٔعحتر اهتحخ اهعوًي احد ركائز جلدم المخحًعات هحٕخ ان كثٕر يٌ اهدهل جخطص ٍستة يٌ المٓازٍة اهعاية 
هدعى اهتحخ اهعوًي، هذهم لإًٔاٍْا ةإًّٔة اهتحخ اهعوًي كٍِٓ يحرك اساسي في جطٓٔر حًٕع يَاحي 

خ اهعوًي في اهخايعات اهحٕاة. ّدفث اهدراسة هحلدٔى يلحرح يٓحد لمححٓى يساق يَاّج اهتح
اهفوسطَٕٕة في كطاع غزة حسب يعإٔر اهخٓدة، اسحخدم اهتاحثٌٕ يَْج جحوٕن المححٓى هذهم لملائًحِ 

ه كام اهتاحثٌٕ ةاهحٓاضن يع المسؤههٌٕ في اهخايعات اهحي حرى عوْٕا اهدراسة  هطتٕعة ّذُ اهدراسة.
Sylهذهم لأخذ هضف المساق ) l abusًٕع حٓاٍتِ . جٓضوث اهدراسة اهى أن اهخايعات ( هولٕام ةححوٕوِ يٌ ح

كان يححٓاّا الاشًن ،  ( Aيٓضٓع اهدراسة جخحوف في يححٓى يساق يَاّج اهتحخ اهعوًي ان اهخايعة) 
هاهضث اهدراسة ةضرهرة جطٓٔر هضف هيححٓٔات يساق يَاّج اهتحخ اهعوًي ةًا ٔحلق جلوٕص اهفخٓة ةٌٕ 

 ّداف، هجَٓع أساهٕب اهحلٕٕى  هالمشارٔع اهتحثٕة.المعرفة هاهحطتٕق،  هجشًن جحسٌٕ الأ
 

 

 

The content analysis of research mythology plsan in the faculties of business and economic- 

Palestinian Universities in Gaza Strip   

Abstract: 

This scientific research is considered the main pillars of developed communities as many countries 

assigned significant budget to support scientific research to motive the different aspects of people 

life. This study aims to analysis the content of research methodology syllabus for business and 

economic faculties in Palestinian university in Gaza. The researchers applied the methodology of 

content analysis, which mitigates the objective of the underlying research. Six syllabus were 

collected in the coordination between researchers and the business and economic department at 

Palestinian Universities of Gaza. The analysis shows that the underlying syllabus suffering from 

inconsistencies and significant variations. The analysis also shows that some universities have 

unique comprehensive syllabus despite of having less coverage syllabus. The study recommends of 

developing unified syllabus that addressed the gap between theories, practices and technology.   
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 STATA , E-views, SMART-PLS , STAMP  
Nvivo, maxqda 

Endnote, Mendeley 

 Mendeley 
.  

.
(Kaczynski and Kelly 2004) 

 NVIVIO 
 (Kaczynski and Kelly 2004) 

.
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(Durning and Jenkins 2005) 
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 (Hu et al. 2008; Wiegant et al. 2011)  
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